
 

 
  

Mondelinge vragen – Zorgen over 
drogeren middels ‘needle spiking’
27 mei 2022  
  
Vragen:  
In verschillende media verschenen de afgelopen weken berichten over een 
zorgwekkende nieuwe dreiging in het uitgaansleven: stiekem gedrogeerd worden 
met een injectienaald, ook wel ‘needle spiking’ genoemd. Verschillende jongeren 
hebben melding of aangiften gedaan van vermoedelijke drogering op deze manier 
tijdens het uitgaan. Er is nog veel onduidelijk over het aantal slachtoffers en met 
welke stoffen zij worden geïnjecteerd, maar duidelijk is wel dat er door heel 
Nederland steeds meer meldingen over binnenkomen. De vragen stellende fracties 
vrezen dat drogering middels ‘needle spiking’ ook in Utrecht kan opduiken gelet op 
de grote studentenpopulatie en het druk bezochte uitgaansleven in de stad. Dit 
brengt de fracties tot de volgende vragen:
  

1. Is de burgemeester bekend met de nieuwe dreiging van drogering middels 
‘needle spiking’ en deelt zij de zorgen van de fracties hierover?  

2. Is de gemeente alert op eventuele meldingen van ‘needle spiking’, zijn er 
bijvoorbeeld al voorzorgsmaatregelen getroffen? En zijn er al meldingen van 
‘needle spiking’ in Utrecht bekend? 

In Amsterdam kon een vrouw volgens de politie geen aangifte doen van 
drogering, omdat zij -ondanks een medische check- niet officieel getest was op de 
aanwezigheid van drogerende drugs. 

3. Hoe wordt er in Utrecht omgegaan met meldingen van ‘needle spiking’? 
Worden mogelijke slachtoffers via zorgprofessionals en politie op de juiste manier 
geïnformeerd en doorverwezen? 



4. Houdt de burgemeester de ontwikkelingen omtrent ‘needle spiking’ goed in de 
gaten en is zij bereid om, wanneer de situatie hierom vraagt, vervolg stappen te 
ondernemen (bijv. extra toezicht of een voorlichtingscampagne in samenwerking 
met de horeca)?    
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